
Interpelacja Nr 168 
z dn. 28 czerwca 2017 r. 

Rady Samorządu Mieszkańców Osiedla Kamionek 
jednostki pomocniczej Dzielnicy Praga-Południe m.st. Warszawy 

w sprawie komunikacji na Kamionku 

              
Pan 
Tomasz Kucharski 
Burmistrz Dzielnicy  
Praga-Południe m.st. Warszawy 

 

 

Szanowny Panie Burmistrzu ! 

 

Rada Samorządu Osiedla Kamionek uważa, że ograniczenie komunikacji publicznej 

ze względu na prace przy ulicy Targowej oraz okres wakacyjny jest zdecydowanie 

nadmierne. 

Z czterech tramwajów pozostały dwa: 73 i 22 kursujące co 12 minut. Z tramwaju 73 

trzeba się przesiąść. Do stacji metra dowożą pasażerów tylko linia autobusowa 125 

nie kursująca wcale częściej  oraz linia 135 do placu Hallera, która kursuje co 20 

minut.   

Mieszkańcy odbierają ograniczenia w komunikacji jako zbyt drastyczne. Przynajmniej 

jedna linia łącząca Kamionek z centrum i stacją metra powinna kursować znacznie 

częściej. Mieszkańcy z wielką wdzięcznością wspominają autobus 226 od ronda 

Wiatraczna do Placu Bankowego w czasie budowy metra.  

 

Z wyrazami szacunku 

Dorota Jankowska Lamcha 

Przewodnicząca Rady Samorządu  
Mieszkańców Osiedla Kamionek 


